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IEE
Mijn indruk - na snelle lezing - is dat opmerkingen goed zijn meegenomen. Hierbij nog paar opmerkingen:

- Ik krijg nog niet scherp welke gegevens nu precies gebruikt zijn. Er staat dat het om zelf gerapporteerde gegevens gaat;
ik neem aan dat dit mogelijk in meerderheid dan nog steeds gaat om gegevens ingevuld door mantelzorgers?

- Dit gaat dan om gegevens van mensen die in een verpleeghuis zitten (of thuis verpleeghuiszorg krijgen). Dit wordt

vergeleken met wat mensen op moment van ocpname nodig hebben? (Ik kreeg in call even de indruk dat het gegevens

waren van pakketten voordat mensen in verpleeghuis zaten of is de enquete aan het zorggebruik gekoppeld?).
-

Bij beschrijving van de zorgpakketten kan denk ik nog iets meer worden toegevoegd dat er sprake kan zijn van benodigd
toezicht (en wat dit betekent). Sommigen hebben mogelijk geen zorg nodig, maar kunnen heel moeilijk (even) alleen

gelaten worden.
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